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 zخبر

چطور شد در 
جام حذفی خیلی 
زود مقابل مس 
رفسنجان حذف 

شدید؟
 در آن بازی اگر خاطرتان 

باشد آقای تارتار 
از بازیکنان جوان 

استفاده کرد چون 
نگاه ما بیشتر روی لیگ 

بود. با این حال بازی 
خیلی خوبی داشتیم 

و بازیکنان جوان 
توانستند عملکرد قابل 

قبولی داشته باشند 
اما با یک گل شکست 

خوردیم و حذف شدیم.
اما ذوب آهن 

همیشه جزو مدعیان 
قهرمانی جام حذفی 

بود و بارها در این 
رقابت ها به قهرمانی 

رسید. چطور شد که 
این فصل، مسابقات 

حذفی برایتان 
بی اهمیت شد؟

این مسأله برمی گردد 
به همان بودجه 

باشگاه. تیمی که 
بخواهد قهرمان حذفی 

شود ۴۰۰ میلیارد 
هزینه می کند، بازیکن 

باکیفیت تر می گیرد، 
بازیکنان اصلی و 

خوبش را از دست 
نمی دهد و حداقل 

چند بازیکن ملی جذب 
می کند اما این فصل 

شرایط برای ذوب آهن 
متفاوت بود. با وجود 

این بد نتیجه نگرفت و 
اگر بودجه بیشتر شود 

حتماً نتایج بهتر خواهد 
شد. من ۴ سال در 

ذوب آهن کار می کنم 
که همیشه آرامش 

داشتم و فکر می کنم 
تیمی با این شخصیت، 

جایگاهش باید بهتر 
باشد.

ZOOM

در آینه لیگ
فوتبال ایران

آغاز تمرینات شمس آذر 
از هفته آینده

ســعید دقیقــی پــس از توافــق 
بــا مدیــران باشــگاه شــمس آذر 
قزویــن طــی روزهــای گذشــته، 
قــرارداد خــود بــا ایــن باشــگاه را 
به مــدت یــک ســال دیگــر تمدیــد 
کــرد. مســئولان باشــگاه شــمس 
آذر بــا برخــی از بازیکنــان فصــل 
گذشــته تیم هــای لیــگ دســته 
اولــی مذاکــره کــرده و بــا آنهــا بــه 
توافــق نهایــی رســیده اند کــه خبــر 
جــذب آنهــا بــه زودی اعــام خواهــد 

شــد. 
همچنیــن مطابـــــــــــــــــــــــق اعــام 
شــمس  ه  شــگا با مــل  یرعا مد
آذر، تمرینــات تیــم فوتبــال ایــن 
باشگاه از هفته آینده آغاز خواهد 
شــد. دقیقــی در راســتای اجــرای 
برنامه هایــی کــه بــرای فصــل آینــده 
دارد، جلســه ای بــا مســئولان 

باشــگاه خواهــد داشــت. 
همچنین ورزشگاه سردار آزادگان 
قزویــن اشــکالاتی بــرای میزبانــی 
از مســابقات لیــگ برتــر دارد کــه 
عوامــل باشــگاه شــمس آذر ظــرف 
ــرای برطــرف  هفته هــای گذشــته ب

کــردن آنهــا تــاش کرده انــد.
دقیقــی در اواســط فصــل 01-

1400 هدایــت شــمس آذر را بــر 
عهــده گرفــت و فصــل گذشــته 
 توانســت ایــن تیــم را بــه لیــگ برتــر 

برساند.

 
قائد ر حمتی در 
تیررس نساجی

محمــود قائدرحمتــی هافبــک تیــم 
فوتبــال آلومینیــوم اراک از این تیم 
جدا شــد. او در ســه فصل گذشــته 
پیراهــن ایــن تیــم را بــر تــن داشــت، 
ولــی در نهایــت تصمیــم بــه جدایی 

گرفــت. 
این در حالی است که در چند روز 
گذشــته وحیــد محمــدزاده و امیــر 
هوشــمند هــم از جمــع اراکی هــا 
جــدا شــده و بــه نســاجی قائمشــهر 

پیوســته بودنــد.
بــر اســاس ایــن گــزارش، چنــد 
ــی  ــه دســت قائدرحمت پیشــنهاد ب
نهــا  آ یــن  کــه جدی تر رســیده 

مربــوط بــه نســاجی اســت.
هــان  ســیدمهدی رحمتــی خوا
جــذب شــاگرد فصــل گذشــته اش 
اســت و بایــد دیــد آیــا قائدرحمتــی 
بــه نســاجی برمی گــردد یــا اینکــه 
ــم دیگــری خواهــد گرفــت. تصمی

 
دراگان تالاجیچ 

گزینه خارجی فولاد
دراگان تالاجیــچ مربــی ۵۸ ســاله 
اهــل کرواســی پــس از انجــام 
مذاکــرات فشــرده بــا هیــأت مدیره 
باشــگاه فــولاد خوزســتان مــورد 
تأییــد آنهــا قــرار گرفتــه اســت. در 
ســوابق ســرمربیگری تالاجیــچ 
هدایــت تیم هایــی مانند الخالدیه 
ن،  بســتا عر یــی  لطا ا یــن،  بحر
هنــان جیانــی چیــن، الفیصلــی 
یلنــد،  اردن، اس ســی جــی تا
نــادی ضفــار اردن، اتحــاد کلبــا 
امــارات، کویــت اس ســی، نــادی 
الوحــدات اردن، الشــباب اردن، 
النهــدا عربســتان، الرفــاع شــرقی 
بحریــن، الرفــاع بحریــن، اســترا 
 پــولا کرواســی و الاتحــاد عربســتان 

دیده می شود.
قهرمانــی به عنــوان ســرمربی در 
لیگ هــای معتبــر آســیایی از جمله 
چهــار قهرمانــی در الوحــدات اردن 
در فصــل ۲011-۲010، قهرمانــی 
در جــام پادشــاهی بحریــن در 
۲0۲1 بــه همــراه  فصــل ۲0۲۲-
لدیــه، کســب مقــام  لخا تیــم ا
قهرمانــی لیــگ برتــر عربســتان 
در فصــل ۲00۵-۲004 بــه همــراه 
تیــم الاتحــاد و قهرمانــی در جــام 
باشــگاه های آســیا بــا ایــن تیــم از 
جملــه افتخــارات ایــن ســرمربی 

در فوتبــال آســیا اســت. 
ــه در تیم هــای  ــا تجرب ایــن مربــی ب
مختلفــی حضور داشــته و آشــنایی 
کاملــی بــا فوتبــال حــوزه خلیــج 

فــارس دارد.

ذوب آهن اصفهان با سرمربیگری مهدی 
تارتار فصل عجیبی را پشت سر گذاشت. 
سبزپوشان در ۶ هفته ابتدایی تنها ۶ 
امتیاز از ۶ تساوی به دست آوردند و تا 
پایان فصل در هیچ کدام از بازی های 
خارج از خانه نتوانستند به پیروزی 
برسند. با وجود این ذوب آهن در پایان 
فصل موفق شد در رده نهم قرار بگیرد 
و رتبه ای تک رقمی کسب کند. محمد 
سلطانی مهر مدافع جوان ذوب آهن 
اصفهان که از استقلال تاجیکستان 
هم پیشنهادی جدی و رسمی دارد، در 
مورد فصل بیست و دوم و اتفاقات آن، 

صحبت های جالبی دارد.
 

 فصل بیست و دوم برای ذوب آهن 
چطور گذشت؟ به اهدافی که 

داشتید، رسیدید؟
من فکر می کنم با توجه به بودجه باشگاه، 
نتایجی که ذوب آهن گرفت قابل احترام 

بوده. البته یک جاهایی می توانستیم 
امتیازات بیشتری بگیریم و بالاتر بیاییم 
اما بدشانس بودیم. در کل هدف مان 
کسب رتبه تک رقمی بود و البته نگاهی 
هم به رتبه هفتمی فصل قبل داشتیم اما 
همین که با رتبه تک رقمی فصل تمام شد 
و صحیح و سالم هستیم جای شکر دارد.
یعنی همین که تک رقمی شدید برایتان 

رضایت بخش است؟
همانطور که گفتم نسبت به بودجه، 
 . د بو م  ا حتر ا بل  قا ن  ما عملکرد
می توانستیم هفتم یا بالاتر هم قرار 
بگیریم اما نشد. با این حال تک رقمی 

شدن رضایت بخش است.
ذوب آهن در فصلی که گذشت 
هیچ برد خارج از خانه نداشت. 

دلیل این ناکامی چه بود؟
نمی دانستیم برد خارج از خانه نداشتیم. 
به هر حال شرایط بازی است و ممکن 
است هر چیزی پیش بیاید. بعضی 
مربیان تمام فکر و ذکرشان این است 
که داخل خانه امتیازات کامل را بگیرند و 
در خارج از خانه حداکثر توان را بگذارند تا 
نتایج قابل قبول باشد. با توجه به شرایط، 
خدا را شکر عملکرد بدی نبود. البته 
تیم پتانسیل بالایی داشت و از هفته 

بیستم به بعد ۲، ۳ بازی جلو بودیم و 
می توانستیم نتیجه را حفظ کنیم اما نشد 
که این مسأله باعث شد امتیازات مهمی 

را از دست بدهیم.
در ۶ هفته اول هم ۶ تساوی به 

دست آوردید که عجیب بود.
بالاخره هر تیمی یک سبکی دارد و من 
فکر می کنم در فوتبال ایران و حتی در 
فوتبال دنیا، مهم نباختن است. بالاخره 
بازی با بازی فرق می کند. مثاً جلوی 
۶ تیم بالای جدول یک سبک، جلوی 
تیم های میانه جدول سبکی دیگر و 
مقابل تیم های پایین جدولی با سبک 
متفاوتی بازی کردیم. هر تیم سیستم 
خودش را دارد و امتیازگیری تیم ما 
هم به این شکل بوده که خودش یک 

سبک است.
محمدرضا سلیمانی با ۴ گل و 
۲ پاس گل، مؤثرترین بازیکن 

ذوب آهن شناخته شد. چه نظری 
در مورد این مسأله داری؟

محمدرضا اول فصل به تیم اضافه شد. او 
خیلی توانمند، قابل احترام و باشخصیت 
است که خدا را شکر عملکرد نسبتاً خوبی 
هم از خودش به جای گذاشت. امیدوارم 
محمدرضا به حق خودش در فوتبال 

خیلی زود برسد.

یکی از اتفاقات منفی در ذوب آهن، 
مصدومیت زودهنگام مسعود 

ابراهیم زاده است که این مسأله به 
تیم خیلی ضربه زد.

آقا مسعود جزو نفرات قدیمی، تأثیرگذار و 
بزرگتر تیم است که مصدومیت او و البته 
مصدومیت سعید باقرپسند و سجاد 
آشوری، آن هم در اوایل فصل و شروع 
مسابقات، به تیم ضربه زد. البته خدا را 
شکر جوان هایی که آمدند توانستند جای 
آنها را بخوبی پر کنند و عملکرد خوبی 
داشته باشند. مصدومیت در فوتبال 
حرفه ای همیشه هست و من برای این 

دوستان آرزوی سامتی دارم.
اضافه شدن قاسم حدادی فر به 

کادرفنی چطور بود؟
قاسم حدادی فر نیازی به تعریف و تمجید 
ندارد. او چندین و چند سال در سطح اول 
فوتبال ایران بازی کرد و حتی ملی پوش 
بود. به هر حال تصمیم نهایی مدیرعامل 
کارخانه و باشگاه بود که به کادرفنی 
اضافه شود. امیدوارم هر جا هست 

موفق باشد و تصمیمات خوبی بگیرد.
از عملکرد خودت در این فصل 

راضی بودی؟
از عملکردم نسبتاً راضی هستم اما 
دوست داشتم بهتر از این باشم و ارتقا 
پیدا کنم. تاش می کنم فصل آینده 
عملکردم را بهتر کنم. تمام سعی و تاشم 
این است که با عملکرد خوبم به تیم ملی 
بزرگسالان راه پیدا کنم. من در رده های 
پایه همیشه عضو تیم ملی بودم که حالا 
می خواهم به هدفم که رسیدن به تیم 

ملی بزرگسالان است، برسم.
 ظاهراً یک پیشنهاد خارجی  داری 

و در آستانه لژیونر شدن هم 
هستی...

یک هفته ای می شود که از استقال 
تاجیکستان دعوتنامه رسمی برای من 
آمده اما هنوز جواب قطعی ندادم و 
منتظر جلسه با مدیربرنامه هایم هستم 

که تصمیم نهایی را بگیریم.
اما به نظر می رسد مشتاق هستی 

که لژیونر شوی...
ببینم  ید  با ما  ا هستم  ق  مشتا
مدیربرنامه هایم چه نظری دارد. اینکه 
استقال تاجیکستان در لیگ قهرمانان 
آسیا حضور دارد یک آپشن مهم است 
اما باید دید شرایط به چه صورت خواهد 

شد.

 zنقل قول

امید لطیفی، مهاجم ۲۳ ساله مس 
رفسنجان درباره عملکردش در لیگ 
بیست و دوم می گوید: »عملکرد تیمی 
ما بسیار خوب بود و اگر از لحاظ داوری 
ضرر نمی کردیم، جایگاه بسیار بهتری 
داشتیم. تیم بسیار  منسجم و خوبی 
داشتیم و گروهی از بازیکنان باتجربه 
و جوان در کنار هم جمع بودیم اما 
با همه خوبی ها و بدی ها گذشت . 
البته در مجموع فصل قابل قبولی را 
پشت سر گذاشتیم و نسبت به سال 
قبل، رتبه بهتری کسب کردیم اما ما 
حدود 1۳ امتیاز را با اشتباهات داوری 
از دست دادیم که می توانستیم با آن 

امتیازات سهمیه بگیریم. ما ابتدای 
فصل در گلزنی آمار خوبی نداشتیم و 
تساوی های زیادی کسب کردیم اما اگر 
به آمار نگاه کنید، تیم ما موقعیت های 
زیادی خلق می کرد ولی با بدشانسی 
توپ های مان تبدیل به گل نمی شد. 
از طرفی هم شاید ما نیاز به تمرکز و 
دقت بیشتری داشتیم. در مجموع 
تیم ما یکی از بهترین تیم های لیگ 
از نظر موقعیت و ضربه به چهارچوب 
بود اما بدشانس بودیم. خدا را شکر 
در ادامه فصل تمام این مشکات 
برطرف شد. پدیده بودن برحسب 
عملکرد و سن و سال انتخاب می شود و 

من هم در مقایسه با بازیکنان هم سن 
و سال خودم عملکرد قابل قبولی 
داشتم. هدف من این بود که بتوانم 
خودم را بیشتر نشان بدهم تا به 
جاهای بالاتر برسم و به همین دلیل 
برای پدیده بودن می جنگیدم. در هر 
صورت نظر نهایی بر عهده کارشناسان 

و فوتبال دوستان است.« 
ره به حضور دو مهاجم  و با اشا ا
خارجی شان این طور می گوید: »یک 
تجربه جدید در کنار بهترین بازیکنان 
و بهترین هم پستی هایم داشتم که 
خیلی خوب بود و چیزهای زیادی یاد 
گرفتم و تجربه های زیادی کسب کردم 

و توانستم خودم را در تیم جا بدهم و 
یک فصل خیلی خوب داشته باشم. 
شیمبا و منشا فرشته اند )با خنده(. 
آنها آدم های بسیار خوبی هستند و اصاً 
این طور نبودند که کمکی به من نکنند. 
من از تجربه هر دو بازیکن استفاده 
کردم؛ بخصوص شیمبا که کمک زیادی 
به من کرد و همیشه من را نصیحت 
می کرد و از تجربیاتش به من می گفت 
و من از حضور در کنار آنها استفاده 
کردم و گاهی از آنها سؤال می پرسیدم 
و مشورت می گرفتم. خدا را شکر که 
توانستم موفق باشم و گل بزنم و پاس 
گل بدهم و برای تیمم مثمرثمر باشم.«

داوری به ما ضربه زد

لطیفی: شیمبا و منشا فرشته هستند

سیروس پورموسوی:

مسئولان استان به »هواخنکی« رفته اند

سیدسیروس پورموسوی سرمربی تیم فوتبال استقلال خوزستان با دلخوری 
از شرایط فعلی این تیم می گوید: »من پیشنهاد دارم. قبلاً گفته بودم که 
اولویت اول من استقلال خوزستان است، اما متأسفانه حرکت این باشگاه 
کند است و با این شرایط مجبورم به پیشنهادهای دیگرم فکر کنم. الان 
هوا گرم است و مسئولان استان به »هواخنکی« رفته اند و با نزدیک شدن 
به انتخابات آنها ورزش دوست می شوند و از آن استفاده ابزاری می کنند.«

مجتبی حسینی

آخرین وضعیت تمدید قرارداد

پس از جلسه هفته گذشته باشگاه پیکان با مجتبی حسینی برای تمدید 
قرارداد این مربی، مدیران این باشگاه ضمن اعلام این موضوع که بودجه شان 
نسبت به قبل تغییر خاصی نداشته از سرمربی ۲ فصل اخیر خود درخواست 
کردند برنامه هایش را به کمیته فنی ارائه بدهد. حسینی نیز شنبه این هفته 
برنامه هایش را برای هدایت تیم در فصل جاری ارائه کرد که این برنامه دوشنبه 
مورد تأیید کمیته فنی قرار گرفت و حالا باید هیأت مدیره اعلام نظر کند.

باشگاه گل گهر سیرجان

دو مربی 1۰۰ میلیارد تومان

به نقل از یک سایت ورزشی خارجی مارینوس اوزونیدیس یونانی سرمربی 
جدیــد گل گهــر 5۴ ســاله اســت و پیش از ایــن هدایت تیم هــای الفیصلی، 
آپوئــل نیکوزیــای قبــرس، آ ا ک، پاناتینایکــوس و پانینیــوس یونــان را در 
اختیــار داشــت. این مربی یونانی ســابقه هدایت بازیکنــان ایرانی همچون 
حاجی  صفی، شجاعی و انصاری فرد را در کارنامه دارد. قرارداد این مربی ۲ 
میلیون یورو )بیش از ۱۰۰ میلیارد تومان( برای تیم ایرانی آب خورده است.

 zسؤال و جواب

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

سلطانی مهر: نتایج 
ذوب آهن قابل احترام است

شاید به استقلال تاجیکستان بروم

پنجشنبه    25 خرداد 1۴۰2  سال بیست و هفتم  شماره 7327 
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